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Abstract (en)
Mounting support, e.g. on construction machines or construction vehicles, for the detachable mounting of a jib or a work head. For simplification,
provision is made for two coupling pins (4, 5) lying one above the other to be provided on the element (2, 3) to be mounted, and for the mounting
support (1) to have bearing surfaces (9, 10) for positive-locking engagement on these pins, the positive locking for one of the bearing pins being
achieved by means of a pivotable claw (11). <IMAGE>

Abstract (de)
Anbauhalter, z.B. an Baumaschinen oder Baufahrzeugen, zum lösbaren Anbau eines Auslegers oder eines Arbeitskopfes. Zur Vereinfachung ist
vorgesehen, daß an dem anzubauenden Element (2, 3) zwei übereinanderliegende Kupplungsbolzen (4, 5) vorgesehen sind und der Anbauhalter
(1) Lagerflächen (9, 10) für den formschlüssigen Angriff an diesen Bozen aufweist, wobei der Formschluß für den einen Lagerbolzen mittels einer
verschwenkbaren Klaue (11) erzielt wird.
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